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يلة هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وس
تابية خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بدون الحصول على موافقة ك

مسبقة

2022

الذهنيالعصفجلسةمخرجات
اصةالخالتسويقيةالرسائللتطوير
للدعم”حياة“برنامجبمبادرة

لموظفيوالمعنويالنفسي
الاتحاديةالحكومة
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نددد   لعقدد الهيئة دددةلعصفدددةلعلددديل الدددئليالددديقيلهييخددد بمبلهيافددديققةةلهي   دددةل  ددد    ل يل
يصد ع لهيلسي دللمهنولدديظلنديلسيئلهي اي دةلهة    قددةللم فدوال د ل  يئدد ل ى” حةد  “

ندد ل-ين ولشددا وللم  ددي– شرهكل يلسيةئدد لعلعيصةددةل  دد قالهييخدد بمبلهيافدديققةةليصي دد    
..  فةهلهيافئةبلعلىلهناو  صين،للمزق   لحج لهةخاسي   ل  لهن    

أنئ ل دد لهذ ددترل ق حدد اللم يبمةدد الخ دد  الهة الدد ملهياليقيقددةل دد لهش ه ها،لهياددئل دد لشدد
يملهنفدد ع  لعل لدديقيلهن دد    ل دد لحةددالهيالددية للمهن ادديمسلحاددال لددبل ىل فددا

صد لمق للمخق د ولهيويدبلعدلىل عد ه ل لدةل فديققةةل اا  صدةلي. طييح اللم لصو الهناود  صين
.ع لهن     

.حةال ج لمنلعلاترهلهيويضل وضلهنق ح ال علهشعيهءهالهيال ة ةة

مخرجات جلسة العصف الذهني
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الإجراءات التصحيحية

الإجراءات التصحيحية المقترح

هن       هةخاسي   حج يزق     يصغاينهييخ بمب لية      يصغاينهييخ بمب ع ه 

هياجيق ةةلمهيي شهيايعيقة  يسية قيا اهيئة ة يقععلىهن      سي ة   قا    ةهيئة يقععلى  ن     هيايعةةهيسية قيا اهخا  هم

ع ق   ايمهخا  هث وئ هيايه بلمخ ق مهيلسيفةةهةخاش  هاخط  ءع  وصي  ا  مقف  ض فةخةا 
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Collaterals for the “Hayat” 
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Moral Support for federal 
government employees
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Outcomes of the Brainstorming Session

The Authority held a brainstorming session to develop the marketing collaterals
for “Hayat” Program for the Psychological and Moral Support for federal
government employees, through which it seeks to involve its employees in the
process of updating the marketing messages of the “Hayat” initiative - in form
and content - in order to facilitate customers and increase the volume of benefit
from the initiative. The proposals and views of the development specialists from
the departments were taken, which would help in developing the initiative in
terms of design and content; In order to reach the level of ambitions and
aspirations of the dealers. And also working on preparing an integrated
marketing plan to promote the initiative.

In this presentation, you will find some suggestions with corrective actions.
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Suggestions and Corrective Actions

Suggestions Corrective Actions

Set up bilingual messages Bilingual messages are designed to increase the benefit of the initiative

Using the initiative awareness videos on the authority's 
website

The initiative's page on the authority's website has been updated with awareness videos 
and pilot workshops

Creating New Content 
A special section will be added with information about psychiatric counseling doctors and 
their contact numbers


